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PROTOKÓŁ Nr  0063-6/51/2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 

w dniu 24 maja 2010r. 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta pokój Nr 130 A. 
Czas posiedzenia : godz. 14.30 – 18.00 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg 
załączonych list obecności.  
 
PPoorrzząąddeekk  oobbrraadd::  

 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Zmiana na stanowisku przewodniczącego Komisji Kultury i Sportu. 
4. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój 

na 2010r., 
 

• projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania                    
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego gminy Jastrzębie Zdrój 
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 
 

• projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie 
Zdrój z przeznaczeniem na realizowane w roku 2010r prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Jastrzębie 
Zdrój, nie stanowiących jego własności, 
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji Kultury i Sportu z dnia 26 kwietnia 2010r., 
 

• Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 26 kwietnia 2010r. 
 

 
5. OMÓWIENIE ORGANIZACJI DNI JASTRZĘBIA ZDROJU. 

 
6. WYJAZD DO ZESPOŁU SZKÓŁ NR 5 – zapoznanie się z bazą 

sportowo- szkoleniową i funkcjonowaniem klas sportowych w 
szkole,  SKATE PARK.   
  

7. Wolne głosy i wnioski. 
 

• Dyskusja na temat zabezpieczania imprez sportowych. 
 
8. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1 
Otwarcia  posiedzenia  dokonał przewodniczący komisji radny  Franciszek Franek, 
który powitał  przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Franciszek Franek odczytał proponowany porządek 
obrad. 

Komisja przyjęła porządek obrad głosami: za– 6, przeciw – 0, 
wstrzymujących się–0.  

Andrzej Matusiak 

      Zgłaszam wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie pkt. 3 
o brzmieniu: „Zmiana przewodniczącego Komisji”. 

Komisja przyjęła wniosek głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się–2.  

Ad. 3.  
Zmiana na stanowisku przewodniczącego Komisji Kultury i Sportu. 

Andrzej Matusiak 
Zgłaszam na stanowisko przewodniczącego Kultury i Sportu Pana Tadeusza 
Sławika jako doświadczonego samorządowca, działającego bardzo długo w 
sporcie i znającego się na rzeczy. 
 

Komisja odwołała przewodniczącego komisji. Stanowisko przyjęto 
głosami: za– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się–2.  
 

A.Matusiak – Z-ca przewodniczącego Komisji 

Kto z Państwa jest za powołaniem na stanowisko przewodniczącego Komisji  
pana Tadeusza Sławika 

Komisja powołała na stanowisko  przewodniczącego komisji radnego 
Tadeusza Sławika. Stanowisko przyjęto głosami: za– 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się–2.  
 
Tadeusz Sławik – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję za obdarzenie mnie zaufaniem. Pragnę podziękować za pracę 
poprzednim przewodniczącym Komisji Kultury i Sportu w obecnej kadencji tj. 
Panu Grzegorzowi Matusiakowi i Franciszkowi Frankowi. 
 
Ad.4.  
Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 

2010r., 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta Dariusz 
Holesz. 
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Załącznik Nr 1 
1. Proponuje się  zwiększyć plan dochodów majątkowych budżetu Miasta na 2010 

rok w dziale 801 Oświata i wychowanie z tytułu dotacji z budżetu państwa z 
przeznaczeniem na pokrycie kosztów utworzenia lub modyfikacji szkolnych 
placów zabaw, w ramach Rządowego Programu wspierania w latach 2009-
2014 organów prowadzących w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki w klasach I-III szkół podstawowych i ogólnokształcących 
szkół muzycznych I stopnia – „Radosna szkoła” w wysokości 114 982  zł. 
W związku z otrzymaną dotacją proponuje się także zwiększyć wydatki 
majątkowe o tę samą kwotę w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdziale 
80101 Szkoły podstawowe z przeznaczeniem na realizację jednorocznego 
zadania inwestycyjnego Nr 91 Utworzenie lub modyfikacja szkolnego placu 
zabaw w ramach Rządowego programu „Radosna szkoła”. Ponadto proponuje 
się zwiększenie wkładu własnego na realizację tego zadania o kwotę 50 000 zł 
w wyniku przeniesienia planu wydatków bieżących z działu 900 Gospodarka 
komunalna,  rozdziału 90003 Oczyszczanie miast i wsi. Proponuje się także 
uporządkowanie zapisów w budżecie Miasta dotyczących numeracji i nazwy 
zadania. 

2.  Proponuje się  zwiększyć plan dochodów budżetu Miasta na 2010 rok w dziale 
801 Oświata i wychowanie w wysokości 350 820  zł, w tym dochody bieżące o 
326 850 zł, a dochody majątkowe o 24 000 zł, z przeznaczeniem 
na sfinansowanie projektu pn. ,,Jesteśmy tacy sami-wieloprofilowa stymulacja 
osób niepełnosprawnych” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, w 
tym  w wysokości 298 197  zł z tytułu dotacji z  Europejskiego Funduszu 
Społecznego   oraz w wysokości 52 623 zł z tytułu dotacji z budżetu państwa. 
W związku z otrzymanymi dotacjami proponuje się również zwiększyć plan 
wydatków w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdziale 80102 Szkoły 
podstawowe specjalne w wysokości 350 820  zł, w tym na wydatki bieżące 
326 850 zł, a na wydatki majątkowe 24 000 zł, z przeznaczeniem na realizację 
jednorocznego zadania inwestycyjnego Nr 36 Zakup sprzętu do terapii 
biofeedback. 

3. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących  w dziale 801 Oświata i 
wychowanie o kwotę  78 816 zł, z przeznaczeniem na bieżącą działalność 
placówek oświatowych w związku z rozliczeniem Standardowego Kosztu 
Utrzymania Ucznia za rok poprzedni, w tym w rozdziale 80101  Szkoły 
podstawowe o kwotę  27 688 zł, w rozdziale 80102  Szkoły podstawowe  
specjalne o kwotę  16 348 zł, w rozdziale 80110  Gimnazja o kwotę  26 101 zł, 
w rozdziale 80111  Gimnazja specjalne o kwotę  6 040zł, w rozdziale 80120  
Licea ogólnokształcące o kwotę  2 639 zł.  

4. Wprowadzić zmianę planu wydatków majątkowych w dziale 801 – Oświata i 
wychowanie, rozdziale 80104 – Przedszkola polegającą na przeniesieniu planu 
wydatków na zadaniu Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych w wysokości 12 229 
zł z dysponenta Wydział Edukacji Urzędu Miasta z przeznaczeniem na zakup 
zmywarki gastronomicznej dla dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 13 w 
wysokości 5 686 zł oraz dla dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 14 z 
przeznaczeniem na zakup kuchni gazowej z piekarnikiem elektrycznym 
w wysokości 6 543zł.  

5. Proponuje się zmniejszyć plan  wydatków bieżących w dziale 900 Gospodarka 
komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90003 Oczyszczanie miast i wsi 
o kwotę 138 816 zł, w związku z dokonaniem rozliczenia utrzymania zimowego 
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za okres styczeń-marzec 2010 roku jak również zmniejszeniem częstotliwości 
sprzątania ulic i terenów zielonych w Mieście.  

6. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących  budżetu Miasta na 2010 
rok w dziale 921 Kultura i sztuka, w rozdziale  92116 Biblioteki o kwotę 
10 000 zł  z przeznaczeniem na dotację dla Miejskiej Biblioteki Publicznej.  

Załącznik Nr 2 
Zaproponowane w Załączniku Nr 1 zmiany planu wydatków majątkowych 
powodują  zmiany limitów Wieloletniego Programu Inwestycyjnego polegające 
na: 
- wprowadzeniu dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  nowego 
dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 13 i ustaleniu dla niego limitu na 2010 rok 
w wysokości 5 686 zł, 
- wprowadzeniu dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  nowego 
dysponenta Publiczne Przedszkole Nr 14 i ustaleniu dla niego limitu na 2010 rok 
w wysokości 6 543 zł, 
- zmniejszeniu limitu na 2010 rok dla zadania Nr 23 Zakup urządzeń kuchennych  
dysponentowi Wydział Edukacji Urzędu Miasta o kwotę 12 229 zł. 

Załącznik Nr 3 
Proponowane w Załączniku Nr 1 oraz wprowadzone przez Prezydenta Miasta 
Zarządzeniem zmiany  wydatków w grupie „dotacje na zadania bieżące” 
powodują zmianę załącznika „Dotacje z budżetu Miasta”, polegającą na: 
1. Zwiększeniu dotacji podmiotowej na upowszechnianie kultury dla Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Jastrzębiu Zdroju o kwotę 10 000 zł. 
2. Zmniejszeniu dotacji celowej na organizację imprez kulturalnych na terenie 

Miasta i upowszechnianie kultury o kwotę  14 950 zł. 
3. Zwiększeniu dotacji podmiotowej na zadania określone w art. 80 ust. 3 

ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty (j.t. Dz.U. Nr 256 z 
2004 roku poz. 2572) dla  Liceum Ogólnokształcącego Sióstr Salezjanek w 
Jastrzębiu Zdroju o kwotę 6 462 zł. 

4. Wprowadzeniu nowej dotacji celowej w wysokości 4 600 zł dla Gminy Chybie 
na pokrycie kosztów utrzymania dziecka w niepublicznym przedszkolu na 
terenie innej gminy. 

Załącznik Nr 4 
W związku z osiągnięciem wyższego niż zakładano na etapie planowania budżetu 
Miasta stanu środków pieniężnych na rachunku dochodów własnych  oraz 
bieżących dochodów proponuje się zwiększyć plan rachunku dochodów  własnych 
o kwotę 79 485 zł i przeznaczyć go na wydatki bieżące określone przez  
poszczególne jednostki organizacyjne Miasta, które na mocy Uchwał Rady Miasta 
mogą takie rachunki tworzyć. 
Załącznik Nr 5 
Wprowadzone przez Prezydenta Miasta, na podstawie decyzji Wojewody 
Śląskiego: 
- zwiększenie o kwotę 10 000 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa i przeznaczenie jej na 
sporządzanie operatów szacunkowych na potrzeby aktualizacji opłaty za 
użytkowanie wieczyste poprzez zwiększenie wydatków bieżących w dziale  700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 Gospodarka gruntami                  
i nieruchomościami, 
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- zwiększenie o kwotę 6 400 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 750 Administracja publiczna i przeznaczenie jej na 
porządkowanie stanu  prawnego nieruchomości w systemie ksiąg wieczystych   
poprzez zwiększenie wydatków bieżących w dziale  750 Administracja publiczna, 
rozdziale 75011 Urzędy wojewódzkie, 
powoduje konieczność zmiany załącznika „Plan finansowy zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Miastu ustawami”.   
Załącznik Nr 6 
W związku  podpisaniem umowy o dofinansowanie projektu pn. ,,Jesteśmy tacy 
sami – wieloprofilowa stymulacja osób niepełnosprawnych”, w ramach której 
Miasto otrzymało środki w wysokości 716 715 zł, w tym z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w wysokości 609 207 zł oraz środki z budżetu państwa               
w kwocie 107 508 zł. Realizacja niniejszego projektu obejmuje okres                  
od 01.03.2010 do 29.02.2012 roku. W związku z powyższym proponuje się 
dokonać zmian polegających na wprowadzeniu kwot wydatków przeznaczonych 
na realizację projektu. Projekt ten realizowany będzie w Zespole Szkół 
Specjalnych Nr 10 w Jastrzębiu Zdroju. Istotą tego projektu jest organizacja 
specjalistycznych zajęć dla uczniów niepełnosprawnych, które zniwelują 
zaburzenia rozwojowe oraz pozwolą wyrównać dysproporcje edukacyjne tych 
uczniów.  
 
     Ponadto Skarbnik Miasta zapowiedział autopoprawkę, która przedstawiona 
zostanie na Komisji Skarbu, w której znajdą się między innymi takie zadania jak 
przesunięcie środków dla Straży Miejskiej na zakup samochodu służbowego. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za–6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 1. 
 
• projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania 

     z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.     
     3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
     i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego gminy Jastrzębie  
     Zdrój w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła pani Joanna Szotek – 
pracownik biura Pełnomocnika Prezydenta Miasta ds. organizacji pozarządowych. 
 
Nowelizacja ustawy z 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego                 
i o wolontariacie nałożyła na organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego obowiązek określenia w drodze uchwały szczegółowego sposobu 
konsultowania projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej organizacji pozarządowych  i podmiotów wymienionych w 
art. 3 ust.3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie art.5 ust. 
5.             Niniejsza uchwała stanowi wypełnienie powyższego przepisu 
ustawowego. Określa sposób oraz ustala formy przeprowadzenia konsultacji tj.: 
pisemnej - poprzez przesłanie projektu aktu prawa miejscowego do organizacji 
pozarządowych i podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 Ustawy o pożytku 
publicznym i o wolontariacie w celu wyrażenia opinii w danej kwestii; 
zamieszczenie projektów aktów prawa miejscowego na stronie internetowej 
Urzędu Miasta Jastrzębie Zdrój, Biuletynie Informacji Publicznej, tablicy ogłoszeń 
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Urzędu Miasta Jastrzębie Zdrój oraz w formie bezpośrednich spotkań. Uchwała 
nie rodzi skutków finansowych dla budżetu gminy Jastrzębie Zdrój. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za–7, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 
• projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie 

    Zdrój z przeznaczeniem na realizowane w roku 2010r prace 
    konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach  
    wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Jastrzębie  
    Zdrój, nie stanowiących jego własności, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła pani Sabina Kończal  – 
naczelnik Wydziału Kultury i Sportu. 
 
W trosce o należyte zachowanie i odpowiednie utrzymanie substancji zabytkowej, 
Rada Miasta Jastrzębie Zdrój uchwałą Nr XXV/530/2004 z dnia 21 października 
2004 r. przyjęła zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków nie stanowiących  własności  Miasta Jastrzębie Zdrój. Środki finansowe 
na realizację zadania zabezpieczone są w budżecie Miasta na 2010 r. Dz. 921, 
Rozdz. 92120 § 2830. 
Na tej podstawie, w dniu 13 maja 2010 r. Komisja ds. dotacji na wykonanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Miasta, pozytywnie 
zaopiniowała nw. wnioski: 

 
 

Lp. 

 
 

Nazwa wnioskodawcy 

 
 

Zadanie 

 
Koszt całego 

zadania 

 
Kwota dotacji 
wnioskowanej 

na 2010 

 
Proponowana 
kwota dotacji 

w 2010 
 

1. Parafia p.w. Najświętszego 
Serca Pana Jezusa 
ul. 1 Maja 36 
 

Remont elewacji zabytkowego 
budynku dawnego szpitala 
kolejowego – II etap 

 
94.900,26 

 
47.450,13 

 
37.000,00 

2. Parafia p.w. Świętej 
Katarzyny 
ul. św. Katarzyny 3 

Konserwacja techniczna i 
estetyczna neobarokowego, 
drewnianego prospektu 
organowego - IV etap oraz 
I etap konserwacji zespołu 
zabytkowych drzwi z kościoła 
 

 
49.000,00 

 
24.500,00 

 
19.000,00 

3. Parafia p.w.  
św. Barbary i św. Józefa 
ul. ks. Bednorza 1A 
 
 

Ciąg dalszy konserwacji ozdobnych 
elementów ołtarza oraz ambony z 
obrazami 4 ewangelistów – 
58.246,00 oraz utrzymanie 
monitoringu ppoż. zabytkowego 
kościoła – 7.198,00  

 
65.444,00 

 
32.000,00 

 
24.800,00 

4. Zgromadzenie Sióstr 
Miłosierdzia św. K. 
Boromeusza 
ul. 1 Maja 34 a 

Malowanie elewacji z dociepleniem 
ścian szczytowych budynku Sióstr 
Boromeuszek przy ul. 1 Maja 34 a 

 
80.843,81 

 
40.400,00 

 
31.400,00 

  
RAZEM 

  
290.188,07 
 

 
144.350,13 

 
112.200,00 

Łączna kwota proponowanych dotacji  wynosi – 112.200,00 zł brutto. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za–7, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
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• Odpowiedź na wniosek Komisji Kultury i Sportu z dnia 26 kwietnia 
2010r., 

 
Komisja zapoznała się z treścią odpowiedzi na wniosek, w związku z pomyłką 
zaistniałą w treści odpowiedzi, ponownie skierowano wniosek do Prezydenta 
celem sprawdzenia i doprecyzowania.  
 
• Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 26 kwietnia 

2010r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za– 6,  przeciw – 0, wstrzymujących się– 1. 

 
Ad.5. 
Omówienie organizacji Dni Jastrzębia Zdroju. 
 
Program obchodów dni Jastrzębia Zdroju w 2010r. omówili dyrektor MOK Janusz 
Jurczak oraz dyrektor MOSiR Zofia Florek. Oferta imprez stanowi załącznik                
do niniejszego protokołu. 
 
Ad.6. 
WYJAZD DO ZESPOŁU SZKÓŁ NR 5 – zapoznanie się z bazą sportowo- 
szkoleniową i funkcjonowaniem klas sportowych w szkole,  SKATE PARK.   
 
Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 
DYSKUSJA NA TEMAT ZABEZPIECZANIA IMPREZ SPORTOWYCH. 
 
Jerzy Woźniak – Prezes MKS GKS Jastrzębie  
Umowę dotyczącą zabezpieczania meczów uzyskałem w spadku po moich 
poprzednikach, wobec czego nie podlegała ona negocjacjom lub zmianom. Klub 
ma liczne zobowiązania finansowe wobec firmy, postanowiłem więc, szukając 
oszczędności- zmniejszyć liczbę ochroniarzy, wobec czego poprosiłem firmę 
Skorpion o zmniejszenie liczby osób porządkowych na rzecz własnych służb 
informatycznych. Firma zażądała spłaty jednorazowo kwoty 50 tys. zł, pod 
rygorem braku ochrony na kolejnym meczu.  Zadzwoniłem do moich przyjaciół 
do Wrocławia, którzy polecili mi firmę ochroniarską „Formacja”, jest to firma, 
która zajęła I miejsce w ochronie meczów ekstraklasy, powyższa firma zgodziła 
się przyjechać ochraniać mecz. Przyznaję się do błędu, że polegałem na 
zapewnieniach współpracownika, który obiecywał mi, że będzie ok. 25 osób do 
pomocy tzw. służb informatycznych, natomiast 1 godz. przed meczem 
otrzymałem informację, iż jednak tych osób nie będzie, gdyż mój poprzednik im 
nie zapłacił.  Pan delegat sugerował m, żebym zebrał 20 osób, które założą 
koszulki, co uczyniłem, i dopuścił do meczu. 
Inną kwestią były późniejsze wydarzenia, udałem się do Pana Wojewody, gdyż 
była skarga z Policji, wyjaśniałem okoliczności feralnego meczu.  
Moje zamierzenia były nastawione na dialog z kibicami, mogę powiedzieć że na 
stadionie jest spokój i porządek, nie palą się race, nie ma zachowań, za które 
mógłbym mieć do kibiców pretensje. Po meczu Policja odprawiła kibiców gości, 
nie było incydentów, nic się nie działo ani w mieście ani tym bardziej na 
stadionie. Sam jastrzębski obiekt jest rozciągnięty, duży, sam w sobie potrzebuje 
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dużo osób personalnie, żeby go zabezpieczyć. Dążę do tego, aby przeszkolić 
swoich ludzi do służb informatycznych, natomiast ochrona stanowić na ok.20%. 
Firmie Skorpion płaciliśmy faktury po 15 tys. zł, teraz płacone są po 4 tys. 
Na naszym stadionie nie ma kamer na bramy wejściowe, monitorują tylko 
trybuny. 
 
Dariusz Matusiak – Komendant  Miejski Policji  

Przedstawiając Wojewodzie informację dotyczącą meczu z dnia 21 kwietnia 
nie sądziliśmy, że sprawa nabierze takiego tempa, w związku z tym, że terminarz 
spraw był bardzo mocno zagęszczony, nie udało się uniknąć decyzji negatywnej 
co do rozegrania meczu. Taki jest bieg terminów w postępowaniu 
administracyjnym, że wszystko rozciągnęło się w czasie. O sytuacji  
powiadomiliśmy Prezydenta Miasta i Komendę Wojewódzką Policji, która drogą 
służbową udzieliła informacji Wojewodzie, uchybienia dotyczyły głównie służb 
informacyjnych, nie posiadających przeszkolenia, Wojewoda zwrócił się do 
Prezydenta Miasta, który zgodnie z przepisami zmuszony był do odmowy 
wydania zgody na jeden mecz. 
 
Jan Mucha- członek Zarządu MKS GKS Jastrzębie  

Jestem twórcą systemu identyfikacji, który dzisiaj jest wykorzystywany             
w I lidze. Przez kilka lat byłem delegatem, obiekt jastrzębski nie spełnia 
ustawowych wymogów bezpieczeństwa. Brak jest kamer, bramek obrotowych, 
klatka jest zbyt wiotka, łatwa do sforsowania. Uwagi zawarte z protokołach               
z ostatnich meczy dotyczą raczej stanu technicznego obiektu niż kwestii 
organizacyjnych. Z zapisów dotyczących ostatnich imprez wynika, iż były one 
przygotowane perfekcyjnie i wzorowo 
 
Krzysztof Baradziej – Z-ca Prezydenta Miasta 

Jeżeli na miasto zostanie nałożony obowiązek dotyczący wymogów 
bezpieczeństwa na stadionie, to miasto wywiąże się z tego obowiązku, 
zabezpieczy środki w budżecie i przeprowadzi stosowne prace. 
 
Andrzej Matusiak 
 Proszę o przedstawienie jak wygląda aktualna sytuacja finansowa Klubu, 
szczególnie jeśli chodzi o Urząd skarbowy i ZUS. Miasto posiada pieniądze, 
jednak nie ma w tej chwili prawnych możliwości ich przekazania. 
 
Jerzy Woźniak 
  Był owszem układ ratalny zawarty przez p. Langera, natomiast bieżące 
płatności nie były płacone. Zadłużenie Klubu powstało, podczas mojego wyjazdu 
wraz z drużyną na obóz do Turcji. W okresie mojej nieobecności moi poprzednicy 
złożyli zaległe deklaracje do ZUS-u i Urzędu Skarbowego za cały 2009 rok. 
Przed wyjazdem do Turcji sprawdzałem w ZUS-ie i Urzędzie Skarbowym                  
i funkcjonował układ ratalny z lipca 2008 roku. Dzisiaj już wiem, że były 
wysyłane monity i zajęcia z tytułu niezapłaconego VAT-u w lipcu 2009 roku. 
Umowa- układ ratalny, którą Pan Langer posłużył się, aby otrzymać dotację              
w grudniu to umowa, którą przedstawił, była wypowiedziana w lipcu 2008 roku, 
informację tę otrzymałem z ZUS-u i Urzędzie Skarbowym. I tak miasto wypłaciło 
dotację na oświadczenie panu Langerowi, a nie na zaświadczenie, jak teraz 
państwo wymagacie.   
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Jest zadłużenie, ale tylko wyłącznie z tego tytułu że właśnie w lutym złożono 
deklaracje do ZUS-u i Urzędu Skarbowego i nagle wybyło nam 350tys. długu. 
Złożyłem wnioski o kolejny układ ratalny, niestety dostałem odpowiedź 
odmowną.  Nie uzyskamy zaświadczenia, niezbędnego dla Urzędu Miasta w celu 
otrzymania dotacji, dodatkowo dotacja jest na wydatki bieżące, ograniczone 
czasowo do lipca. Podstawą do otrzymania licencji jest także zaświadczenie                
z ZUS- u i Urzędu Skarbowego. W tej chwili stoimy nad przepaścią, albo 
uzyskamy 350 tys. i zapłacimy jednorazowo, albo uzyskamy układ ratalny, innej 
możliwości nie ma. Jeśli nam się nie uda, będzie w lipcu po sprawie.   
Złożyłem do Prezydenta Miasta pismo z propozycją zmiany formy finansowania 
Klubu, za przykład podaję kluby z Żagania lub Polkowic. 
Kserokopia pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
Marlena Brzyszczan – pracownik Wydziału Kultury i Sportu 
       Ponad 140 tys. macie państwo odprowadzić do PZPN-u, za co państwo 
płacicie PZPN-owi? 
 
Jerzy Woźniak 
       60 tys. rocznie to są opłaty sędziowskie. Na każdy mecz przyjeżdża                  
4 sędziów, którym płaci PZPN, jeśli sędziowie są z dalszych części kraju- 
wówczas opłata jest wyższa. 
 
Franciszek Franek 
 Warto byłoby promować miasto poprzez kluby sportowe, w prasie bardzo 
często można wyczytać, iż inne miasta wspomagają sport przekazując środki na 
promocję, jednocześnie uzyskują korzyści stanowiące wielokrotność przekazanej 
kwoty. 
 
Krzysztof Baradziej 
          Bezpieczniejszym byłoby podjęcie próby przekazywania stypendiów                
lub przekazania MOSiR-owi środków na opłaty za pracę firm ochroniarskich lub 
opłaty  za organizację meczów. 
 
Andrzej Matusiak 
        Głównym celem naszego spotkania był fakt odmowy organizacji meczów, 
natomiast dzisiejsze wyjaśnienia stron wyjaśniły nasze wątpliwości.  
Obecny z nami Prezydent Krzysztof Baradziej jest osobą, której bardzo zależy na 
przyszłości Klubu, rozezna również możliwości pomocy dla Klubu w ramach 
możliwości prawnych.  
 
Grzegorz Matusiak 
Proponuję skierować do Prezydenta Miasta wniosek następującej treści: 
 
        Komisja wnioskuje o przygotowanie informacji w sprawie środków 
przeznaczonych przez Miasto w 2009 roku na finansowanie następujących klubów 
sportowych: 
1. Jastrzębskiego Klubu Hokejowego GKS Jastrzębie,  
2. Klubu Sportowego Jastrzębski Węgiel S.A (piłka siatkowa), 
3. Miejskiego Klubu Sportowego GKS Jastrzębie (piłka nożna). 
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Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie. Stanowisko podjęto głosami: 
za– 7, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 
 
 

        Przewodniczący  
Komisji Kultury i Sportu  

Tadeusz Sławik 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 


